

Kurt Chan Yuk Keung

b.1959, Hong Kong

Education

1983 Graduated from the Department of Fine Art of the Chinese University of Hong Kong, Hong Kong
Obtained Master of Fine Art in painting, Cranbrook Academy of Art, Michigan, United States

SELECTED SOLO EXHIBITIONS

2007 “Quiet Listen / Speak Slow - Solo Exhibition by Chan Yuk Keun”, Too Art Gallery, Hong Kong Arts Centre, Hong Kong
2003 “QK - The Curious Object - A Specimen Collection of Chan Yuk Keung”, Para Site Art Space, Hong Kong

SELECTED GROUP EXHIBITIONS

2021 “Shining Moment”, TANG Art Foundation, Hong Kong
2015 “Ceramics Show by Non-ceramics Artists”, 1a Space, Cattle Depot, Hong Kong
2008 “Refabricating City: Hong Kong & Shenzhen Bi-City Biennale Festival of Urbanism/Architecture”, organized by Hong Kong Institute of Architecture, Hong Kong Institute of Planners and Hong Kong Design Association, The Central Police Station Compound, Hong Kong
2005 “Hollow City Inverted”, The 51st Venice Biennale, Hong Kong
2000 Art for Expo 2000, Hannover, Germany
“Art+01 – A Digital Exploration”, Hong Kong Heritage Museum, Hong Kong
1997 “Contemporary Art of China”, Watari Museum of Contemporary Art, Tokyo, Japan
1996 The Second Asia Pacific of Contemporary Art Triennial, Queensland Art Gallery, Brisbane, Australia
“Fusion: Hong Kong / New Zealand Artist Exchange”, Auckland Art Gallery, New Zealand

PUBLIC COLLECTIONS

Hong Kong Museum of Art, Hong Kong
Hong Kong Heritage Museum of Art, Hong Kong

陳育強

1959 年出生於香港

教育背景

1983 畢業于香港中文大學美術系
美國密西根州的克蘭布魯克藝術學院，並獲得繪畫碩士學位

部分個展

2007 《靜靜聽/說慢慢》，Too Art 畫廊，香港藝術中心，香港
2003 《物有 QK》，Para Site 藝術空間，香港藝術中心，香港

部分聯展

2021 《光輝》，唐人藝術基金會，香港
2015 《不/一樣》，1a 空間，牛棚藝術村，香港
2008 《香港·深圳城市/建築雙城雙年展》，香港建築師學會主辦，香港
2005 《第五十一屆威尼斯雙年展》，香港藝術發展局主辦，香港
2000 《藝術博覽 2000》，漢諾威，德國
《藝術+01：數碼藝術探索》，香港文化博物館主辦，香港文化博物館，香港
1997 《中國現代美術 97'》，東京和多利當代美術館，東京，日本
1996 《第二屆亞太當代藝術三年展》，澳洲昆仕蘭美術館，布里斯本，澳大利亞
《融：香港/紐西蘭藝術交流計劃》，奧克蘭藝術中心，奧克蘭，紐西蘭

公共收藏

香港藝術館
香港文化博物館